
10.8.2023 

čtvrte  



 D i s c i p u l u   p t a j . . .  
 

Jaká je podle vás ta nejvhodnější obuv do tohoto zamračeného počasí?? 

Lucka: Já si myslím, že nic nepřekoná GUMOVÉ pantofle s ponožkami a nebo také 

crocsky, ty jsou také velice pohodlné a drží mou nohu v naprostém suchu. 

Eva: Holinky, nejlépe růžové s květinami. 

Áďa: Holinky s teplými položkami. 

Jakou nejzajímavější věc jste tady slyšely?? 

Lucka: No zrovna před pár vteřinami jsem slyšela, že tady byly prej nějací vojáci cvičeny, 

asi před nedávnou dobou.  

Eva: Že Max, Maty a Michal jsou mniši. 

Áďa: Ze opakem upíra je dárce krve. (při poradě) 

Jaké jídlo, co jste tu jedli vám zatím nejvíce chutnalo?? 

Lucka: Popravdě řekla bych, že jsem si nejvíce užila kuskus s fetou nebo s balkánským 

sýrem, moc nevím, co to bylo, ale bylo to top. 

Eva: Rohlík s marmeládou. 

Áďa: To jsme tady byly zatím sami s hofmistry a měli jsme tady smazané obžalované 

žampiony s vařeným bramborem a tatarskou omáčkou. 

Bavil vás včerejší odpoledni program?? 

Lucka: Já si to náramně vychutnala, mám skvělou spolupracující skupinu, ten terén a ty 

schody byly velice záživné. 

Eva: Docela ano 

Áďa: Ano. 

Co si myslíte o Janu Blažeji Santinim?? 

Lucka: Já ho považuji už jako za součást naši velké rodiny. Já bych řekla , že je to takový 

děda nás všech. 

Eva: Fajn chlap. 

Áďa: JBS… byl frajer. 

„Jan Blažej Santini je takový 

děda nás všech“ 



P ř e d s t a v u j e m  o  S v é p r á v n ý c  

Legenda  rodu praví...  

Máka Svéprávná se před hodně lety spojila s přírodou a         

s labutěmi, které se ji zdávali ve snech. Tímto spojením          

s přírodou ovlivnila i mnoho dalších generaci.  

Její potomci se takto začali věnovat umění a aukcím.           

Dokonce otevřeli i první galerii ve Svépravicích a nadále se 

věnovali labutím a obrazům. 

 

O t á z k  n  h r á b  o d  
S v é p r á v n ý c  

Máte nějaký speciální styl /trik/způsob na hrabání. 

Ali: I když jsem pravačka, hrabu jenom levou rukou. Je to pro mě větší výzva. 

Lucka: Já se osobně nejraději zahrabávám do peřin.  

Honza: Ne, prozatím ne. 

Renesance nebo baroko? 

Ali: Renesance.  

Lucka: Baroko, co to je vůbec za otázku? 

Honza: Baroko 

Jakými hráběmi se podle vás hrabe nejlépe? 

Ali: Ty které si vyrobíte sami. 

Lucka. Vintage 

Honza: Velkými 30ti metrovými. 

Bez čeho se podle vás hrábě rozhodně neobejde. 

Ali: Bez listí.  

Lucka: Bez fešné ozdoby hlavy. 

Honza: Bez stylových bot. 

 



č t v r t e  1 0 . 8 . 2 0 2 3  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U obory 

 

Komnaty 

 

Hodovní síň 

 

 

 

Hodovní síň 

 

Hlavní síň 

 

 

 

Hodovní síň 

 

Hlavní síň 

 

Konvikt Kocanda 

Ranní koupel mnichů z Kláštera Nirvána 

 

Rozlepení šlechtického oka 

 

Ranní hostina 

 

FíBí/JBS 

 

Polední hostina 

 

PKP (polední kavalírská přípravka) 

 

FíBí/JBS 

 

Večerní hostina 

 

Šlechtická slavnost 

 

Klid v komnatách 

Q   -   Hráškovci   X   -   Přísnopřesný  Y   -    Svéprávní  Z   -    Medvědobijci 

8:00 

 

8:00 

 

8:30 

 

9:00-13:00 

 

13:00 

 

13:30-14:30  

 

14:30-18:30 

 

18: 30 

 

20: 00 

 

22: 00 

Souhlasíte s tvrzením, že nové hrábě dobře hrabe? 

Ali: Jak které. Kvalitní určitě. 

Lucka: Záleží na výrobci určitě. 

Honza: Ano, ano, ano. 

Jaký je váš časový rekord v hrabání.  

Ali: 12 km/h. 

Lucka: 29 sekund. 

Honza: 40 setin. 

Mají hrabata z vašeho rodu nějaký speciální každodenní rituál? 

Ali: Tančíme v kroužku a do toho zpíváme: “MÁKA….!!!” 

Lucka: Mákamákamakámákamaká 

Honza: Meditace s přírodou 

Jak často hrabatům hrabe? (můžete vycházet z vlastní zkušenosti) 

Ali: Pořád 24/7. 

Lucka: Řekla bych, že relativně často. 

Honza: Příliš často 


